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PROTOKOLL 
Styrelsemöte 
20240205 Teams 

 

Närvarande: Lars-Åke Sjökvist Ordförande  

Vivianne Lindstam               Sekreterare  

Göran Carnander                Kassör 

Carina Bergander   Tävlingskommittén 

Sonny Myrefelt Ledamot MTBO kommittén 

Annika Eriksson Ledamot U/J kommittén 

Magnus Svensson               Konsulent  

Agneta Hallberg Hansson      Valberedningen från ca 19.00    

Siv Bergander Ej närvarande Hedersledamot /valberedningen  

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. 

Dagordning godkändes med tre övriga frågor och föregående mötesprotokoll godkändes.    

 

§ 2 Årsmöte 2024 

Verksamhetsberättelse 2023: Mötet beslutade att godkänna förslaget till årsmötet. 

Bokslut 2023: Mötet beslutade att godkänna förslaget till årsmötet. 

Revisionsberättelse 2023 Styrelsen föreslås ansvarsfrihet av revisionen. 

Motioner till FM: Mötet delade upp motionerna till FM som föredras på årsmötet, även SOFT-

styrelsens förslag likaså, se bilaga. Småland har skickat in en motion. Mötet gick igenom och tog 

ställning till bifall eller avslag till FM som skickas med årsmöteshandlingarna för genomgång på 

årsmötet. 

Förslag årsavgift 2025: Mötet beslutade att godkänna förslaget till årsmötet. 

Verksamhetsplan 2024: Mötet beslutade att godkänna förslaget till årsmötet. 

Budget 2024: Mötet beslutade att godkänna förslaget till årsmötet. 

Rapport från valberedningen  

Valberedningen har idag totalt sju vakanta platser. 

Annika Eriksson blir sekreterare vid årsmötet. 

Årsmöteshandlingar 

I år finns inga förslag från styrelsen till årsmötet och inga inkomna motioner från föreningarna. 

PP-presentation: – information från styrelse och kommittéer, skriv ihop text till senast mötet den 

7/3 före årsmötet. 

 

§ 3 Förbundsmötet 2024 

Småland har sju stycken röstberättigade vid SOFT:s förbundsmöte. Om sju delegater inte kan 

delta, används fullmakt. Personer från styrelsen och kommittéerna brukar delta. Vid mötet 

anmälde sig Lars-Åke Sjökvist, Vivianne Lindstam och Annika Eriksson U/J, MTBO? 

Tävling? Kommittéerna återkommer med namn. 
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§ 4 Uppföljning av utbildningsdagen 

47 deltog på utbildningsdagen i Nässjö och kursledarna fick ett positivt genmäle. Vi hade även 

deltagare från Östergötland, Skåne, Göteborg och Uppland. 

 

§ 5 Kompassriktning 2030 hur fortsätter vi implementeringen? 

Att vi nu skickar ut de underlag som sammanställts efter ett års implementering i frågan. 

Uppföljning sker med början i 2023 års verksamhetsberättelse som presenteras på årsmötet 

utifrån medlemmar, orienterare och aktiviteter. 

 

§ 6 Ekonomi 

Skogssportens Gynnare: Mötet beslutade att SmOF även 2024 ska vara medlem. Förslag på 

årsavgift för 2024 utskickad till föreningarna. Två svar inkom och har hanterats av styrelsen med 

dialog utifrån det förslag som röstades igenom på årsmötet 2023. DM-medaljer beställs för 2024-

2027. 

 

§ 7 Ordförande 

Lars-Åke Sjökvist ingår i en arbetsgrupp gällande alla distrikt i landet som SOFT ansvarar för, 

bildades vid SOFT:s ordförandekonferens 2023. Syftet är att få i gång ett större samarbete 

mellan distrikten. Hur kan vi stötta varandra? Möte har nyligen genomförts med fem distrikt + 

förbundschefen Susanne Maarup och ledamot Linda Take.  

Satsa på att få in ungdomar i ledarskap, delta i styrelser och kommittéer. Att vi behöver 

kommunicera mera. 

SOFT önskar namn på kontaktperson för utbildning från SmOF.  

Tidigare var kansliet kontaktperson. 

 

§ 8 Sekreterare 

Vi har skapat en arbetsgrupp (Vivianne Lindstam styrelsen, Maria Andersson Bredaryds SOK 

och Magnus Svensson kansliet) vi kommer framarbeta ett förslag till styrelsen på en 

kommunikationsplan för Smålands OF. Fler får gärna delta i arbetet, punkten finns under 

styrelsen i SmOF:s verksamhetsplan.  
 

§ 9 Tävling 

Ny skrivning i våra administrationsbestämmelser. Förslag att vid nästa möte ha en klar skrivning 

i frågan om antal medaljer i DM-klass. Vid novemberkonferensen diskuterades kortare sträckor 

för övriga sträckor utom HD -21. 

 

§ 10 Ungdom/Junior 

Ett möte genomfört hittills under -24. Ungdomslägret i Bredaryd var uppskattat, ca 60 stycken 

deltog. 

 

§ 11 MTBO 

Samarbete i regionen (Småland, Blekinge och Skåne) har påbörjats för tävlingar i första hand nu 

i vår, men även tänkt till hösten. Även andra frågor var på agendan. 

 

§ 12 Bredd/Motion 

PreO kommer att arrangera ytterligare en utbildning. 

 

§ 13 Valberedningen 
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Valberedningen rapporterade aktuellt läge, se bilaga. 

 

§ 14 Konsulent 

Baltic Cup kommer troligtvis att arrangeras i Västervik 2024. 

 

§ 15 Övriga frågor  

Smålands OF har 75 årsjubileum den 13/2: Mötet beslutade att bjuda på tårta vid årsmötet. 

ADM-pärmen: Att vi ändrar från två till en startande som fullföljer för att medalj ska delas ut 

upp till HD 16. 

”Bevara Gammelskogen”: En stiftelse som SOFT uppmanar distrikt och föreningar att stötta. 

Smålands OF ser det opassande att SOFT går ut med en sådan uppmaning. 

 

§ 16 Nästa möte den 7/3 i Vrigstad kl.17.00 med ajournering för årsmöte. 

 

Möten under 2024 den 3/4, 12/6, 28/8, 25/9, 23/10 och den 7/12. 

 

Första möte 2025: den 5/2 

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för 

resor över en kväll. 

Årsmöte Vrigstad 2024 den 7/3 

 

 

Ordförande  Sekreterare   

 

 

Lars-Åke Sjökvist  Vivianne Lindstam  

 


